
Protokó³ nr 41/22 
z posiedzenia Komisji 

Infrastruktury i Gospodarki 
z dnia 12 stycznia 2022 roku 

Komisja obradowa³a w sk³adzie: 

1. Franciszek Fr&hlke - Przewodnicz¹cy Komisji 

2. Piotr Dobrzañski - cz³onek Komisji 

3. Andrzej Marach - cz³onek Komisji (nieobecny) 

4. Jan Król - cz³onek Komisji 

5. Krzysztof Wilgosiewicz - cz³onek komisj i 

6. Krzysztof Szymanowicz - cz³onek komisji 

Przewodnicz¹cy Komisji Franciszek Frohlke otworzy³ zdalne posiedzenie o godz. 14.30. 

Nastêpnie dokona³ sprawdzenia obecnoœci poprzez wyczytanie nazwiska ka¿dego 

radnego. 

Przewodnicz¹cy zaproponowa³ równie¿ aby punkt 2 porz¹dku obrad przenieœæ na 

pozycjê 1. 

Radni przyjêli propozycjê jednog³oœnie pozytywnie. 

Po zmianach porz¹dek obrad przedstawia³ siê nastêpuj¹co: 

1. Przyjêcie informacji Starosty Sêpoleñskiego z dzia³alnoœci Komisji 

Bezpieczeñstwa i Porz¹dku Publicznego. 

2. Przyjêcie planu pracy komisji na rok 2022. 

3. Sprawy wniesione. 

Ad.l. 

Kamila Jab³oñska, Inspektor Zarz¹dzania Kryzysowego przedstawi³a informacjê 

Starosty Sêpoleñskiego z dzia³alnoœci Komisji Bezpieczeñstwa i Porz¹dku Publicznego. 


